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Agenda:  
 
Korona og smittevern 
Situasjonen lokalt:  
2 personer er pr. nå i isolasjon og 17 personer i karantene. De 2 i isolasjon har fått påvist mutert 
variant av viruset. Ukjent smittekilde. Få smittetilfeller den siste perioden. Kontroll på 
situasjonen.  
Regionalt er det for øyeblikket relativt stor risiko for smitteutbrudd.  
 
Beredskapsgruppa i kommunen møtes jevnlig. Hyppigheten på møter justeres etter behov.  
 
Vaksiner: 
Alle innbyggere kontaktes i prioritert rekkefølge. Først via brev og deretter sms. Ringer til de 
som en ikke får kontakt med. Underetasjen i Rettedalen 11 brukes som lokale for vaksinering. 
Vi kan her vaksinere 40-60 personer i timen.  
 
Oversikt vaksinering:  
85 år og eldre – 110 personer har fått første og andre dose. 7 personer venter på dose nr. 2.  
7 personer har takket nei til vaksine. 
 
75-84 år – 173 har fått første og andre dose. 53 venter på andre dose. 17 personer har takket 
nei. 
 
Helsepersonell – 51 har fått dose første og andre dose, 170 personer har fått dose 1. Noen 
personer har takket nei til vaksine. Vaksineringen er frivillig.  
 
Utfordringer ift. vaksinering:  
Planlegging er vanskelig pga usikkerhet rundt hvor mange vaksiner vi får. Mange er utålmodige 
og ønsker vaksine raskt. Astra Zenica-vaksine – er kun gitt til helsepersonell i Gjesdal. Bruk av 
denne er foreløpig satt på pause fra nasjonalt hold.  
 
De ansatte står på, men begynner å bli slitne av situasjonen. Sykefravær har gått noe opp i 
denne perioden. Jobb med smittevern kommer på toppen av arbeidet som gjøres til vanlig. 
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Innstramminger fra denne uka pga mutert virus til over påske. Hjemmekontor, holde kohorter og 
holde god avstand er viktig. 
Drift i helsetjenester er tilnærmet normal. Litt redusert kapasitet på dagsenteret for personer 
med demens.  
Tilbud og aktiviteter fra frivilligsentralen og eksterne er foreløpig satt på vent. Bekymring rundt 
situasjonen til de eldre, spesielt de med lite nettverk.  
 
Skoler og barnehager er på gult nivå – driften med dette går greit.  
 
Gjesdal har fått 1,4 millioner til sommertilbud for barn/unge. Det jobbes nå med å lage et tilbud.  
 
Samferdselssaker - E39, FV45, trafikksikkerhetsplan 
E39:  
Statlige midler til første del av Hove-Ålgård (Hove-Osli).  
Osli – Ålgård – usikkert hva som skjer med dette foreløpig.  
 
E39 sørover: 
Nye Veier jobber med Ålgård – Bue som første del av prosjektet. Innsending av reguleringsplan 
er nært forestående. Usikkert om det blir R1 eller R2 som valg av trasé.  
 
Fv 45: 
Rassikringsprosjekt i Bergsura – her er det meldt planoppstart.  
Busstopp i Dirdal -  purret ved flere anledninger – det jobbes med dette. 
Bro ved vegmuseet – purret ved flere anledninger – dette prosjektet ser ut til å gå i orden i 
forhold til fastsatt plan. 
 
Trafikksikkerhetsarbeid: 
Vei- og trafikkutvalget har arbeidet godt med denne. Stort fokus på hvor skader og ulykker skjer 
i Gjesdal. Målet er at Gjesdal skal bli en trafikksikker kommune (sertifisering fra Trygg Trafikk). 
Med dette følger en del kriterier som må oppfylles. Det jobbes med dette. Bra for omdømmet 
hvis kommunen kan bli sertifisert. Meierikrysset er et av tingene det jobbes spesielt med, samt 
arbeid rundt skoler og barnehager.  
 
FV506 Ålgård – Bryne: 
Ordfører får jevnlig innspill fra innbyggere om denne veien. Veien er løftet fram i møter med 
fylket, som er veieier. Stort ønske å få utbedret denne veien.  
 
Sikkerhet og praktisk avvikling av digitale møter 
Fortsetter restriktiv linje med digitale møter – ønsker å være på den sikre siden.  
 
Trygg avvikling av møtene:  
Det vurderes flere muligheter for å gjennomføre møtene på en trygg måte (for å unngå at folk 
som er gjester er med i diskusjon/avstemming)  
 
 
Regionalt samarbeid (Lyse, IVAR, Europakontoret, Jærmuseet, Jæren Friluftsråd mm) 
Planlagte orienteringer i kommunestyret er foreløpig satt på vent fram til vi kan ha møtene 
fysisk.   
Det ble diskutert om vi bør invitere til noen fellesmøter til selskaper hvor vi har 
eierrepresentanter. Nyttig med opplæring rundt dette området.   
 
 
Info fra ordfører og kommunedirektør 
Ny rektor på GUS: 
Nina Nygård Magnussen er ansatt som ny rektor på GUS. Startet i jobben denne uka. 
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Ledige lærerstillinger: 
Mange gode søkere til ledige lærerstillinger i Gjesdalskolen, det er positivt.  
 
Vindkraft:  
Gilja vindkraft – venter fremdeles på at departementet skal avgjøre klagen fra Fred Olsen 
Renewables. Signalene er at dette skal avgjøres snarlig.  
Dispensasjonssøknad – endelig utfall er ikke klart.   
Spørsmål vedrørende inntekter fra eiendomsskatt for vindturbinene – økonomisjef redegjør for 
dette i kommende formannskap.  
Motvind – vært på besøk/aksjon hos ordfører. Fokus på tiltaksplan for støy fra vindturbiner.  
 
Skurve: 
E39 er avgjørende for interessen for tomtekjøp her. Forventer økt interesse når reguleringsplan 
en settes i gang. 
 
Midtfjell: 
Utbyggingsselskapet har planer sammen Kongstun kristne grunnskole. 
 
Markering for luftveislegevakten: 
Ordfører invitert til en markering på luftveislegevakten på 1-årsdagen for samarbeidet om 
luftveislegevakten. 
 
8. mai: 
Det planlegges for et arrangement ved minnestøtte. Det blir også et arrangement i 
Gloppedalen. 
 
17. mai: 
Det planlegges for en digital feiring i år også. Følger med om smittesituasjonen åpner for noen 
små fysiske samlinger – barn og unge er prioritert.  
 
Valg:  
Det jobbes med forberedelser til valget. Lager planer for valg under pandemi.  
 
Jærrådet: 
Gjesdal er sekretariat for Jærrådet denne to-års perioden.  
Ungdomsmiljøet på Jæren har vært tema på de to siste møtene. Andre temaer som er diskutert 
er bl.a barnehageloven, beredskapssamarbeid og skogsforvaltning 
 
Fabulos: 
Gjesdalog Fabulosprosjektet er omtalt i Forbes i en artikkel.  
 
Drøftingsmøte Kydland industriområde: 
Forsøker å legge opp til en virksomhet som tar hensyn til naboer. 
 
Kalberg: 
Time kommune søker samarbeid og uttalelser i forbindelse med dette arbeidet. Gjesdal ser på 
hva vi kan bidra med her.  
 
Strøm og effekt i Gjesdal og Skurve: 
Det jobbes med en plan for å sørge for at Gjesdal og Skurve har nok kraft i framtiden.  
 
Eventuelt 
Innspill til KS ift tiltak inn mot koronasituasjonen. Politisk ledergruppe ser på saken og kommer 
eventuelt med tilbakemeldinger til ordfører.  
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Belysning: 
Spørsmål rundt gatelys som står på uten at det er mørkt. Viser til gatelykter med smart 
belysning, for eksempel på Lomeland.  


